

International Standard Norme internationale



5284

INTERNATIONAL ORGANIZATION FOR STANDARDIZATION • МЕЖДУНАРОДНАЯ ОРГАНИЗАЦИЯ ПО СТАНДАРТИЗАЦИИ • ORGANISATION INTERNATIONALE DE NORMALISATION

Conveyor belts — List of equivalent terms

First edition — 1983-06-01

Courroies transporteuses — Liste des termes équivalents

Première édition — 1983-06-01

UDC/CDU 621.867.2 : 001.4

Ref. No./Réf. n° : ISO 5284-1983 (E/F)

Descriptors : belts, conveyor belts, vocabulary. / **Descripteurs** : courroie, courroie transporteuse, vocabulaire.

Foreword

ISO (the International Organization for Standardization) is a worldwide federation of national standards institutes (ISO member bodies). The work of developing International Standards is carried out through ISO technical committees. Every member body interested in a subject for which a technical committee has been set up has the right to be represented on that committee. International organizations, governmental and non-governmental, in liaison with ISO, also take part in the work.

Draft International Standards adopted by the technical committees are circulated to the member bodies for approval before their acceptance as International Standards by the ISO Council.

International Standard ISO 5284 was developed by Technical Committee ISO/TC 41, *Pulleys and belts (including veebelts)*, and was circulated to the member bodies in September 1980.

It has been approved by the member bodies of the following countries :

Australia	Ireland	South Africa, Rep. of
Austria	Italy	Spain
Canada	Japan	Sweden
Czechoslovakia	Korea, Rep. of	United Kingdom
Egypt, Arab Rep. of	Netherlands	USA
Finland	Norway	USSR
Germany, F.R.	Poland	
India	Romania	

The member body of the following country expressed disapproval of the document on technical grounds :

France

Avant-propos

L'ISO (Organisation internationale de normalisation) est une fédération mondiale d'organismes nationaux de normalisation (comités membres de l'ISO). L'élaboration des Normes internationales est confiée aux comités techniques de l'ISO. Chaque comité membre intéressé par une étude a le droit de faire partie du comité technique correspondant. Les organisations internationales, gouvernementales et non gouvernementales, en liaison avec l'ISO, participent également aux travaux.

Les projets de Normes internationales adoptés par les comités techniques sont soumis aux comités membres pour approbation, avant leur acceptation comme Normes internationales par le Conseil de l'ISO.

La Norme internationale ISO 5284 a été élaborée par le comité technique ISO/TC 41, *Poulies et courroies (y compris les courroies trapézoïdales)*, et a été soumise aux comités membres en septembre 1980.

Les comités membres des pays suivants l'ont approuvée :

Afrique du Sud, Rép. d'	Finlande	Roumanie
Allemagne, R.F.	Inde	Royaume-Uni
Australie	Irlande	Suède
Autriche	Italie	Tchécoslovaquie
Canada	Japon	URSS
Corée, Rép. de	Norvège	USA
Égypte, Rép. arabe d'	Pays-Bas	
Espagne	Pologne	

Le comité membre du pays suivant l'a désapprouvée pour des raisons techniques :

France

This document is a preview generated by EVS

Conveyor belts — List of equivalent terms

Courroies transporteuses — Liste des termes équivalents

1 Scope and field of application

This International Standard establishes a list of terms relating to conveyor belts.

NOTES

1 In addition to the terms given in the three official ISO languages (English, French, Russian), this International Standard gives equivalent terms in American, German, Italian and Spanish; these terms have been included at the request of Technical Committee ISO/TC 41 and are published under the responsibility of the Member Bodies for the USA (ANSI/RMA), Germany, F.R. (DIN), Italy (UNI) and Spain (IRANOR). However, only the terms given in the official languages can be considered as ISO terms.

2 The terms are given in English alphabetical order. An alphabetical index for each of the other languages will be added later.

3 The annex provides an alphabetical index of equivalent American terms.

1 Objet et domaine d'application

La présente Norme internationale établit une liste de termes relatifs aux courroies transporteuses.

NOTES

1 En supplément aux termes donnés dans les trois langues officielles de l'ISO (anglais, français, russe), la présente Norme internationale donne les termes équivalents en allemand, en espagnol, en italien et en américain; ces termes ont été inclus à la demande du Comité Technique ISO/TC 41, et sont publiés sous la responsabilité des comités membres de l'Allemagne, R.F. (DIN), de l'Espagne (IRANOR), de l'Italie (UNI) et des États-Unis (ANSI/RMA). Toutefois, seuls les termes donnés dans les langues officielles peuvent être considérés comme termes ISO.

2 Les termes sont donnés dans l'ordre alphabétique anglais. Un index alphabétique pour chacune des autres langues fera l'objet d'un additif ultérieur.

3 Les termes américains équivalents sont donnés dans l'annexe.